
管材级PTFE F-201日本大金

产品名称 管材级PTFE F-201日本大金

公司名称 东莞市晶宏塑胶原料有限公司

价格 .00/个

规格参数 品牌:日本大金
型号:F-201
特性:阻燃

公司地址 东莞市樟木头镇百果洞百顺小区三巷5号一楼（
注册地址）

联系电话 076989977070 18200646066

产品详情

管材级PTFE F-201日本大金---PTFE F-Series is called Fine Powder and can be used in paste extrusion molding by
adding an oil for luburicant. It is suitable for thin-walled tubes, thin rods and wire coating.

FeaturesStandard grade for tubes and wire coating

PTFE F系列被称为细粉，可通过添加润滑油用于膏状挤出成型。它适用于薄壁管、薄壁杆和线材涂层。

特征

管道和电线涂层的标准等级

PTFE的化学性质：

耐大气老化性：耐辐照性能和较低的渗透性：长期暴露于大气中，表面及性能保持不变。

不燃性：限氧指数在90以下。

耐酸碱性：不溶于强酸、强碱和有机溶剂（包括魔酸，即氟锑磺酸）。

抗氧化性：能耐强氧化剂的腐蚀。



酸碱性：呈中性。

PTFE chemical property:

Atmospheric aging resistance: radiation resistance and low permeability: the surface and performance remain
unchanged after long-term exposure to the atmosphere.

Incombustibility: the oxygen limiting index is below 90.

Acid and alkali resistance: insoluble in strong acids, strong bases and organic solvents (including magic acid, i.e.
fluoroantimony sulfonic acid).

Oxidation resistance: it can resist the corrosion of strong oxidants.

Acid base: neutral.
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